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Consiliul Local Cogeqti, intrunit in gedinla ordinari din data de 2g.04. ZO2Z,la sediulprimdriei cogegti, la care participi tofi consitierii.
$edin{a este deschis6 de domnul primar, care aratd cE sunt prezen\i majoritateaconsilierilor, iar gedinta igi poate desfrquia lucrdrile propundnd alegerea unui preqedinte degedinta' in unanimitate-de voiuri este ales preqedinte de qedinld, domnul Ilinca Nicolae.La gedin![ a fost invitat domnul Iosil Bdqc5u, reprezentantul Cultului Creqtin dupiEvanghelie, care a dat curs invitaliei, fiind pr"r"ntin sal6.

Domnul pregedinte aratd cd qedinla iqi poate desfEgura lucr6rile in baza ordinii de zi,supun6nd aceasta spre aprobare:
1' Proiect de hot5rdre iniliat de primar privind insugirea Raportului pentru anul 2021,elaborat de primarul comunei Coqeqti privi.rd starea economic6, social6 gi de mediu acomunei Cogegti, conform prevederiloi art.155 alin.(3) lit. a) din o.U.G. nr.57/2019privind Codul administrativ, cu modificdrile qi completdril. ult..ioare.
2. intrebdri gi interpeliri.
Se aprobd in unanimitate ordinea de zi, trecdndu-se la dezbaterea ei.

l ' Proiect de hotdr6re iniliat de primar privind insuqirea Raportului pentru anul202l,elaborat de primarul comunei Coqegti privind starea economicd, sociald qi de mediu acomunei coqegti,.conform prevederiloi art.l55 alin.(3) lit. a) din o.u.G. nr.57/20r9privind Codul administrativ, cu modificdrile qi completaiiie ulterioare.
Domnul primar prezintdRaportul pentru un l2021, cu starea economicd, sociala qi demediu a comunei. Domnul primar este nemullumit de problema pe care o are comuna cudepozitarea gunoaielor in locuri nepermise. Din acest motiv, pentru o bund supraveghere,solicitd acordul consiliului local pintru cumpdrarea unor camere de luat vederi mobile.Domnul Ilinca spune c6 qi pentru supravegherea celor care fur6 lemne din pddure ar fi buneaceste camere de luat vederi- Domnul Petrescu spune ci sunt bune aceste camere de luatvederi mobile, cu condilia sr fie setate pe date qi discdrcate mereu. Domnul primar spune c6trebuie neapirat sd se amenajeze locuri pentru ,,groapi de gross", deoarece sunt foarte multesolicitdri' Doamna Duld insisti sd se dea ameizi cllor 

"i.e d"po ziteazd gunoaie in locurineamenajate.
Doamna Zdvoianu spune cd s-au umplut canalele de scurgere cu crengi, iar domnulManolescu sesizeazd faptul cdlapod la Jupdnegti se arunc6 mereu gunoaie.
Se aprobd in unanimitate Raportur pentru anul 

-202r.

In afard de proiectele prezentate in raportul de evaluare, domnul primar anunld cd prinprogramul PNRR (Plan National de Redresaie qi Rezilienld; privina ,.utihtu.ea cl6dirilor, seare in vedere a se obline fonduri pentru reabilitarea sediului irimiriei Coqeqti, a grddinilei qiqcolii din satul Jupdneqti. Pentru ca sd avem $anse de incadrare ca termen pentru acestprogram, domnul primar solicit6 acordul .orrilirl,ri local pentru demararea intocmiriidocumentelor necesare. Tofi consilierii sunt de acord.
2. intrebdri qi interp"iari.

Se inscriu la cuvdnt: doamna Du!d, domnul Manolescu gi domnul Burcea.I se dE cuvantul domnului Biqcdu Iosif, invitat la gedinfd. Acesta salutd consilierii gireprezentan{ii primariei, mullumind pentru invitalia de a participa la qedinla consiliului localpentru a sustine doleanla sa, gi anume un cimitir pentru cultul pe care il reprezint6. Domnul



Iosif di citire cuvantului adresat de preqedintele cultului Creqtinilor dupd Evanghelie dinRomdnia, adresat domnului primar qi 
-Consiliului 

Local Cogegti, prin care se prezinti istoriainfiin@ri acestui cult in Romdnia, qi data autorizdrii de funciiora.e a bisericii locale din satulJupanegti, comuna coqeqti. Avdnd in vedere faptul ci acest cult nu deline cimitir in localitate,solicitd sprijin in acest sens, conform art.5 din i.g.u nr. lo2l20l4.- Doamna Dulr felicitd incadrarea legald a acestei solicitdri.- Domnul Ilinca intreabd unde ar dori domnul Bdqcdu sd se infiinleze acest cimitir qidacd' cultul a incercat sa ob1in6 avizepentru infiinprea unui cimitir. Domnul Baqcau spune c5s-a incercat in mai multe locatii, dar de fiecare datd s-au opus ;.;ffi-;;;;;;d'.*. urma sdfie cumpdrat. Este d,atd caexemplu, familia Muqavela.
Domnul Burcea il asigur5-pe domnul BSgcEu cE domnii consilieri nu au fost niciodatiimpotriva infiin{arii unui cimilir af cultului pe care il reprezintd. asa cum a fost prost informat,ci a cetut si rimand in sarcina cultului gdsirea unui teren ii oblinerea autoriza{iei defuncfionare, dupd care consiliul local iqi va ia auizut fb;";;;;i. r* domnul Burcea spune c6in cimitirul ortodox.din Jup6negti nu sunt mai mult de 2 sau 3 locuri de veci libere.
Domnul voica qi doamna.fufe sunt de pdrere cd cea mai buni solu{ie este infiin [areaunui cimitir comunal. cu aceast5 idee este de acord qi domnut Baqc6u. Doamna Du{d intreabdunde au fost inmormdntafi cetSlenii decedali apa{inand acestui cult p6n6 acum. DomnulBdqcdu spune cd au fost trei cazuri: unul la cimitiiut de la petreqti, care a aparfinut odatdacestui cult, al doilea caz, dupd, hotdrdrea familiei a fost inmormantat ortodox in cimitirulparohiei Jupdneqti, iat al treilea, in altd localitate, intr-un cimitir al cultului respectiv.
Domnul Sandu propune sE fie cumpdrat teren in zona unde locuieqte fam. Racolleaconstantin qi acolo sE fie infiintat cimitirul. Domnul Bdqcdu refuzdsd mai incerce, deoarecegdseqte opozilie din partea,re.irrilor, in condiliile in care nu este sprijinit de consiliul local.Domnul Ilinca, preqedinte de qedinf6, il intreabd pe domnul ,..r.iur, in calitate de jurist, carcreste pdrerea ddnsului. Domnul secretar aminteqti cele trei variante specificate de lege, darspune cd primdria nu are posibilitatea infiinlSrii unui cimitir comunal, cultul respectiv o sdintampine opreliqti i., .u-p6.area terenului gi oblinerea avizelor,deci rdm6ne singura variant.inhumarea in cimitirul ortodox. La intrebarea domnului Burcea unde sd fie inmoriran h[i dacitcimitirul ortodox nu mai are locuri, domnul secretar a rdspuns c6 cetrlenii fiind din Jupanesti,au moqtenire locuri in cimitirul ortodox. De aceeaqi pdrere este gi dou-ru Dule qi domnulSandu, care menliorteazd cE to{i aceqtia au fost ortodocgi inainte. Intervine domnul consilierPetrescu care afirmd cE propunerea inhumdrii cetdlenilor de alt cult in cimitirul ortodox, arcreea un mare deranj social, motiv pentru care propune ca domnul Brqc6u sd caute un terencare corespunde infiin!5rii unui cimitir, iar consiliul local se va implica in acordarea unuisprijin financiar dacd va fi nevoie, precum qi in oblin erea avizelor necesare. Domnul Bdgcaueste inc6ntat de aceastd propunere, fiind'convins cd fari sprijinul consiliului local qi aprimdriei, este foarte greu de oblinut avizele de funcfionare. oorrnut petrescu il asigurd pedomnul Bdqciu, cd nici un cetdteT 4 satului Jup6neqti, nu va incalca legea, adici nu se vaopune infiinfirii unui cimitir al cultului, dac6 toiul este legal gi exist[ avizelelegale, motivpentru care este aqteptat cat mai curdnd sd prezinte consiliului iocal propuner.u pJn,., teren.Domnul primar concluzioneazd. cd s-a ajuns la o solulie clard gi c6 nu se doreste o stareconflictuald. Domnul Bdqcdu pdrdseqte saia de qedinfa. ,

Urmitorul invitat este domnul Radu Nriirr.u, reprezentantul cultului penticostal, caresolicitd infiinlarea unui cimitir comunal, din care cultul'pe care in reprezint;sd primeascd unsector' in vederea ?nhumSrii celor decedafi. Momentat, nu existi posibilitatea infiinldrii unuicimitir comunal, ddndu-se aceeagi propunere ca qi domnului nagcari. 
- rrrr,ttl

Domnul secretar aminteste cd exist6 qi cereri ale unor parohii ortodoxe din comund,care nu mai delin locuri de veci ji .ur" soliciti teren in acest sens.



Domnul Ilie Nicolae, angajatul primdriei Coqeqti in funclia de qofer pe microbuzulelevilor, avdnd gi calitatea de manaler ae transport, este prezent la qedinl5 pentru prezentareareferatelor prin care soliciti mdrirea salariului. Domnul Ilie explicd faptul ci dupd trei ani deangajarc, volumul de muncd s-a triplat, iar rdspunderea este'foarte mare. Av6nd in vederefaptul cE are qi func{ia de manajgt O. transport, considerd c[ este indreptdlit si i se acorde oindemnizafie pentru aceasti activitate, in afara salariului.
Domnul Petrescu ii comunicr domnului Ilie ca toli consilierii au luat act de solicitareaddnsului din qedin{a trecutS, cd au fost in unanimitate de acord cu g[sirea unei solufii legalepentru mirirea salariului sau acordarea unei indemnizalii. Se aqteaptd temeiul legal, din parteaaparatului de specialitate al primarului pentru rezolvareaacestei probleme.
Doamna Du!6 aminteqte cd salariile au iost inghefate la nivelul lunii decembrie 2021.Domnul secretar amintegte cd a fost aprobata-de consiliul local hot6r6rea prin care salariile aurdmas la nivelul celor din luna decembri e 2021. DAnsul considera cd domnul Ilie meritd ocreqtere salariala qi o sd cautd in continuare temeiul legal ca sd poatd fi retribuit pentru cumulde func1ii, avand in vedere cele doud funcfii pe care le are domnul Ilie.
Domnul Voica solicitd sd se dea un rdspuns in scris la solicitarea domnului Ilie Nicolae.Domnul Ilie anunfd' cd dacd nu se gaseqte o solu{ie pentru acordarea unei inde mnizaliid6nsuliqi va retrage licenla. Menlione azd cd solicitarea aceasta a fEcut-o conducerii primariei inc6 deacum trei luni' Totuqi, pentru a nu periclita activitatea qcolard, domnul ilie mai aqteaptagdsirea unui temei legal pentru aprobarea solicitdrii sale, p6ni la final izarea anului gcolar,dupd care, dacd nu se va gdsi o solulie, iEi va retrage licen{a.
Domnul Ilinca finalizeazi aceastd disculie prin concluzia cd se aprobd de consiliul localgdsirea unei solufii legale de mdrire a ralaiirlui domnului Ilie Nicolae.

Ultimul invitat la qedin!6 este reprezentantul firmei Mega Deviz construct, proiectantulterenului de sport, carc prezintd domnilor consilieri proieiul tennic gi devizul actualizat.valoarea acestuia este de 497863,21 lei, ftrd rvA. consilierii pun intreb6ri legate de dateletehnice, de utilitatea pe care o va avea terenul. Acesta este prevrzut cu noctirnd, poate fifolosit ca teren de handbal, minifotbal, volei, tenis de camp. poate fi executat in trei luni, gi sepropune oblinerea tuturor avizelor pdnd in data de I iunie. Pentru cd nu toatd suma necesardpentru executarea proiectului este disponibild momentan, se poate scoate la licitalieexecutarea lui pe baza devizului actualizit, sE demareze lucrfurile de execulie, urm6nd ca la oeventuala rectificare bugetard din cursul acestui an, sd fie alocat5 gi diferenla de sum6. Seaprobi in unanimitate.
Domnul Manolescu solicitd s6_se respecte data stabilita de consiliul local, gi anume 23aprilie pentru inchiderea luncii. incd sunt animale la pdqunat, degi cetrlenii, proprietariiterenurilor respective au inceput lucrdrile agricole a. pri*'a vard,. De asemenea, o problemdgravd', care este qi o problemd veche, nerezolvatd, este cea aprezentei unui num6r destul demare de cai, liberi, nesupravegheali, pe luncd $i pe drumlrile publice. Domnul prirnarrdspunde cd va lua legdtura cu reprezentantii postului de polilie, pentru luarea mdsurilornecesare rezolvdrii acestei probleme grave- Ttt domnul Manolescu este nemullumit dedepozitarea gunoaielor la pod la Jupaneqti qi in capatul satului, spre valea Nandrii. Domnulprimar rispunde ci in capdtul satului, terenu.ile sunl private.

Domnul primar informeazi consiliul local de pagubele frcute de urs in satul Cogeqti, ci, inurrna solicitdrii, Comisia de despiguriri a .iritutut pagubele fdcute. oNG _. urile careproteieaz[ animalele ingreun eazd ipllcarea legilor speciale care ar trebui aplicate in astfel decazuri.
Se ?ntreabd din nou de speran{ele asfaltarii drumului judelean din satul Jup6neqti qiPriseaca' Domnul primar sper5 ca prin promovarea Bisericii ie Lemn, care a fost selectathpentru intrarea in lista obiectivelor tNESCo, sd fie asfaltat gi acest drum.



Domnul Burcea intreabd cine rezolva problemele legate de alimen tareacu apd, care intervinin weekend sau in zilele libere. Domnul primar rdspunde cE in rezolvareu u."rto, problemevor interveni domnii pungoi qi T6n6sescu.
Drept pentru care se incheie prezentul proces verbal.

DATA: 28.04.2022
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